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会议简介：

亚洲建筑国际交流会是由中国、日本、韩国三国建筑学会联合举
办的每两年一次的国际建筑学术交流会议，会议的主旨是探讨东
亚的建筑文化传统、现代建筑发展与传统建筑特色之间的关系、
现代建筑技术的发展以及可持续发展建筑等。该项国际学术交流
活动已由多边学术交流会议转变成有来自世界各国建筑专业人士
参加的国际性会议。

会议时间：2014 年 10 月 14 日（周二）—10 月 17 日（周五）

会议地点：浙江杭州

会议主题：文化促进建筑进步

中日韩三国之间有着相似的传统建筑文化，同时在长期的建设实
践当中，各国的建筑文化又呈现出不同的特征，产生了丰富多彩
的建筑形式和内容。同样，在世界各国和地区也都有着各自独具
特色的建筑文化传统。随着科技的发展，当代建筑在设计、材料、
施工工艺等各个方面都发生了巨大的变化。但是，对于传统建筑
文化的追求始终是负责任的建筑师在设计实践中的重要考量因素。
这种追求反过来也推动着设计、选材、工艺等建筑实践活动方方
面面的不断进步，形成了各国各地区新时期的建筑文化。本次会
议以“文化促进建筑进步”为主题，通过与会专家学者的研讨，
将就文化在促进建筑发展进程中的重要作用做出新的阐释。

包括 7 个分题：

（1）建筑规划和设计
（2）建筑历史和理论
（3）城市规划和景观设计
（4）结构工程

论文集：会议将出版英文版论文集

日程安排 ( 暂定）：

10 月 14 日：	 报到
10 月 15 日：	 上午　开幕式与主题报告
	 下午　专题报告
	 晚上　欢迎招待会
10 月 16 日：	 分组报告
10 月 17 日：	 建筑参观
10 月 18 日：	 离开

会议语言：英文

会议注册：参会回执请在大会网站 isaia2014.chinaasc.org 或中
国建筑学会网站 www.chinaasc.org 下载。请在 2014 年 9 月 20 日
之前填写网上提交或电邮至 isaiazhuce@163.com 或发传真至 010-
88082222。

相关费用：

（1）住宿费用：会议统一安排食宿，住宿费用自理。
（2）注册费用： 

注册费包括参加会议的与会费用、3 天午晚餐和一本论文集。

重要日期： 

2014 年 3 月 15 日	 开始征集论文摘要和会议报名
2014 年 6 月 1 日	 截止收取论文摘要
2014 年 6 月 30 日	 通知被录取论文作者准备论文全文
2014 年 8 月 15 日	 截止收取论文
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Introduction:

The International Symposium on Architectural Interchanges in Asia 

(ISAIA) is a biennial international symposium co-sponsored by the Ar-

chitectural Society of China (ASC) together with the Architectural In-

stitute of Japan (AIJ) and the Architectural Institute of Korea (AIK). It 

has been successfully held alternately in China, Japan and Korea since 

1986 and attracted more architectural professionals from worldwide. 

The 10th ISAIA will be held on October 14-17, 2014 in Hangzhou, 

China and hosted by ASC. The Organizing Committee of ISAIA 

welcomes architects, professors, researchers, building engineers and 

students to take part in the symposium and contribute papers.

Date: 	 October 14-17, 2014

Venue: 	 Hangzhou, China

Theme: Cultural Elements in Architectural Advancement

China, Japan and Korea have similar traditional architectural culture, 

while in the long-term construction practice, the architectural culture 

of the three countries presents different characteristics and produces 

rich and varied architectural form and content. Similarly, other coun-

tries and regions in the world have their unique traditional architec-

tural culture. With the development of science and technology, mod-

ern architecture has undergone tremendous changes in architectural 

design, building material, technology and other aspects, however, re-

sponsible architects still pursue traditional architectural culture as an 

important factor in design practice, and this pursuit in turn promotes 

continuous progress in every sector of architectural activity includ-

ing architectural design, building material selection and technology, 

forming architectural culture under new period in every country and 

region. The symposium, with the main theme of “Cultural Elements 

in Architectural Advancement”, through the research of experts and 

scholars, will make a new explanation on culture as an important ele-

ment in the development of architecture. 

The theme includes 7 topics: 

•  Architectural Planning and Design

参会代表 2000 人民币

学生 1000 人民币

（5）建筑材料

（6）施工工程和管理

（7）建筑教育与职业培训



•  Architectural History and Theory

•  Urban Planning and Landscape Design

•  Structural Engineering

•  Building Materials

•  Construction Engineering and Management

•  Architectural Education and Professional Training 

Language: All papers and presentations are in English.

Proceedings: The proceedings will be published in English.  

Schedule(tentative):

October 14 	 Arrival and Registration

October 15	 Morning  : Opening Ceremony and Keynote Speeches 		

	 Afternoon: Special Sessions 

	 Evening  : Welcome Dinner

October 16	 Academic Sessions

October 17	 Architectural Tour

October 18	 Departure

Registration: Download the meeting registration form on website 

isaia2014.chinaasc.org and send it to 10th ISAIA secretariat either by 

online submission or by email isaiazhuce@163.com or by fax 86-10-

88082222 before Sep 20th, 2014. Upon receipt of registration form, 

ASC will send invitation letter to delegates for visa application.

Registration Fee:

General participant: US $ 300

Student: US $ 150

The registration fee covers admission to all sessions, meals of 3 days 

and one copy of the 10th ISAIA proceedings. 

Important Date: 

March 15th, 2014: call for abstract submission 

Jun 1st, 2014: deadline for accepting paper abstracts

Jun 30th, 2014: inform the author of the accepted paper abstract to 

submit full paper

August 15th, 2014: deadline for accepting papers

ISAIA 2014

论文征集
请在大会网站 isaia2014.chinaasc.org 下载论文摘要登记表，个人信
息用中文填写，用英文填写论文标题和论文摘要，不超过 200 字。
请在 2014 年 6 月 1 日之前填写提交至 isaiapaper@163.com。大会秘
书处会在 2014 年 6 月 30 日通知论文摘要通过作者提交论文全文。

以下是论文全文格式：

请用 Word 文档 A4 纸（约 210×297mm），论文分两栏，左右两
边各留空 20 mm, 上下各留空 25 mm。于 2014 年 8 月 15 日之前提
交至 isaiapaper@163.com，不超过两兆。

字数：限定在 5,000 字以内或文图总共不超过 A4 纸 5 页。

字体：Times New Roman，11 号字，单倍行距。

标题：14 号字，加粗，首字母要大写。长度不超过两行，最多 75 个字。

标题空两行是作者姓名、单位和国籍。

摘要：摘要在作者信息两行之后，不超过 200 字。

引言：提出文中要研究的问题、内容和方法等。

章节标题：一级标题用 1, 2…，二级标题用 1.1, 1.2…依此类推。
一级标题用 11 号字，二级标题、三级标题等用 10 号字，向左对齐。

正文：11 号字，首行缩进两个字符。

公式：公式应连续排列和编号，前后各空一行。

图形、图表和图片等：在正文一栏或两栏内插入图形、图表和
图片等，以 Table 1, Table 2…命名，依此类推。确保图形、图表和
图片等内容清晰。

页码：页码由出版商在编辑论文时设置。作者不用设置页码。

结论：以最简洁的语言概括论文结论。

致谢：感谢对研究提供资助的单位和个人、合作单位等。

参考书目：若所引用文献只有 1 － 2 名作者时作者姓名全部列出，
如 Smith (1990), Smith and Jones (1992), 当所引用文献作者有 3 名及
3 名以上时，只列第一作者，Jone et al (1980)。所列的同一第一作
者同年内的文献多于一篇时，可在年份后加“a”、“b”等字母予
以分别，如“2001a”、“2001b”等。以下给出一例作参考：

Author, K. and Coauthor, T. (2001) Displacement based design methodology 
for steel frame structures. Journal of Steel Structures, 1 (1), 77-82

所有提交论文须为未正式发表过的文章，稿件均不退稿，请作者
自留底稿。

论文经大会科学委员会审定通过后编入论文集，并安排部分优秀
论文作者在会上进行交流，演讲语言为英文。

论文作者负责获得批准，在他 / 她的论文中复制任何受版权保护的
材料（文字、数字以及图表等），应在致谢部分中表达感谢。

若相关机构要求出版许可，论文作者负责从相关机构获得批准出
版论文。

通过提交论文，每个投稿人被认为同意通过大会组织方将他 / 她的
论文版权转移给出版商。

October 14-17, 2014   Hangzhou, China
 2014 年 10 月 14-17 日  浙江杭州

会务联系： 
联系人：中国建筑学会 陈玲

地址：北京市海淀区三里河路 9 号 100835

电话：010-88082234

传真：010-88082222

电邮：chenlingasc2@126.com

网址：isaia2014.chinaasc.org



You are cordially invited to contribute papers to the 10th ISAIA. 
Please be informed on the following instructions for preparing the 
manuscript.

Download the paper abstract on website isaia2014.chinaasc.org or 
www.chinaasc.org and send it to the email isaiapaper@163.com before Jun 
1st, 2014. The authors of abstract acceptance will be informed on Jun 
30th, 2014.

Full paper format instruction:

Please submit the paper to the email address isaiapaper@163.com 
before Aug 15th, 2014. The manuscripts should be submitted in 
Microsoft Word and must be smaller than 2 M Byte.

The paper is to be written in two-column format and be right and left 
justified. The text must be centered on an A4 page (21 cm x 29.7 cm) 
by leaving 20mm blank spaces on left and right margin and 25mm on 
top and bottom. 

a) Length 
Maximum length of the full paper is recommended in 5,000 words or 
in 5 pages of A4 size paper.  

b) Type font and type size
The font should be Times New Roman. The point size to use is 11 
points with a single line space.

c) Title
Type the title on the top border of the A4 paper sheet and use Times 
New Roman font with 14 point size in bold. Capitalize the first letter 
of every word. Title should not be too long that occupying more than 2 
lines. Suggested maximum length of a title is 75 characters. 

Authors’ names should be placed with two line space below the 
title. Authors of different affiliations should be noted with different 
superscript numbers. Authors’ affiliations should be placed below the 
author names with one line space, with the corresponding superscript 
numbers.

d) Abstract
An abstract should be provided 2 lines space below the last affiliation. 
The abstract must not exceed 200 words.

e) Introduction
Introduction should describe the motivation or purpose of the research.

f) Section and subsection headings
Number section (1, 2…) and subsection headings (1.1, 1.2…) 
consecutively and capitalize the first letter of every word. Use point 
size 11 for section headings and 10 for subsection headings. Keep 
section and subsection headings always flushed left. If any further 
subdivision of a subsection is needed the titles should be 10 point.

g) Main text
Use font size 11 for text. Start a new paragraph by indenting it from 
the left margin (and not by inserting a blank line), except under a 
section or subsection heading. 

Call for Papers

Mrs. Wu Pujuan or Ms. Wu Wei
Add: No.9, Sanlihe Road, Beijing, China 100835

Contact Us:
Tel: +86-10-88082237
Fax: +86-10-88082222

E-mail: isaia2014@163.com 
Website: isaia2014.chinaasc.org
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h) Equations 
Make sure that placing and numbering of equations are consistent 
throughout your manuscript with the same style of your text. Leave 
one extra line space above and below the equation.

i) Tables and Figures (line art and photographs) 
Insert them in the text and arrange them across one (82mm) or two 
(170mm) columns of the page. Number them consecutively with 
Arabic numbers, e.g., Table 1 and Table 2. Make sure the typeface is 
still legible after reducing them to the final size. 

j) Page number
The page numbering will be done by the publisher after complication 
of all the papers. Authors do not need to number your paper.

k) Conclusion
Conclusion should state concisely the most important proposition of 
the paper.

l)  Acknowledgements
The acknowledgement for funding organizations etc. 

m) References
The Harvard System is used. References in the text should be quoted 
in the following manner: Smith (1975) or (Brown and Green, 1976) 
or if there are more than two authors, Jones et al (1980). References 
should be listed at the end of the paper in alphabetical order by the 
first author’s surname. If references to the same author have the same 
year, they should be differentiated by using 1980a and 1980b etc. The 
style should follow the example below: 

Author, K. and Coauthor, T. (2001) Displacement based design 
methodology for steel frame structures. Journal of Steel Structures, 1 
(1), 77-82

All papers submitted should not be published before and shall not be 
returned. 

All papers will be reviewed and selected by the Scientific Committee 
of 10th ISAIA. The selected papers will be published in the 
proceedings and part of them will be presented at the symposium.

The author is responsible for obtaining permission to reproduce 
in his/her manuscript any copyrighted material (text, figures, 
tables). Acknowledgement of the permission should be made in the 
manuscript. 

The author is also responsible for obtaining permission to publish 
the paper from any relevant authority if clearance is required by such 
authority. 

Each contributor will be asked to transfer the copyright of his/her 
paper to the Publisher. By submitting the paper, it is understood that 
the authors have agreed to transfer the copyrights to the Publisher 
through the symposium organizer.



注：请于 2014 年 6 月 1 日前在 isaia2014.chinaasc.org 下载、填写并提交。

姓名 性别 出生年月 职 务

工作单位 职 称

通讯地址 邮 编

手机号码 电 话 传 真

电子邮箱

论文题目

（英文）

论文摘要

( 英文 , 

200 字以

内 )

论文摘要登记表

2014 年 10 月 14-17 日  浙江杭州



Please send it before Jun 1st, 2014 on website: isaia2014.chinaasc.org

Name Gender Birth Date

Working Unit Position

Address Post Code

Mobile Telephone Fax

Email

Paper Title

(English)

Paper Abstract 

(English, within 

200 words)

10th ISAIA Paper Abstract Form

October 14-17, 2014   Hangzhou, China


